
Informacja o Wojewódzkim Podkarpackim Szpitalu Psychiatrycznym 

im. prof. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy  

  

Wojewódzki Podkarpacki Szpital Psychiatrycznym im. prof. Eugeniusza 

Brzezickiego w Żurawicy powstał w 1973 roku 

 

Wojewódzki Podkarpacki Szpital Psychiatrycznym im. prof. Eugeniusza 

Brzezickiego w Żurawicy znajduje się w miejscowości Żurawica w Województwie 

Podkarpackim 

 

 

 

 

 

 

 



Dyrektorem Szpitala jest Maciej Kamiński 

  

 

   

Szpital znajduje się w Żurawicy na ulicy Różanej 9. 

Tu pracuje Dyrektor Szpitala. Znajdują się tu oddziały szpitalne oraz Izba Przyjęć 

Szpitala, a także administracja i zaplecze techniczne. 

Szpital w swojej strukturze posiada również Przychodnie specjalistyczną, która 

znajduje się w Przemyślu na Wybrzeżu Marszałka Ferdynanda Focha 31. 

 

Znajduje się tam rejestracja, poradnie oraz oddziały dzienne. 

Szpital pracuje całodobowo. 

Rejestracja w Przychodni specjalistycznej jest czynna od poniedziałku do piątku 

w godzinach od 7:25 do 18:00. 

Szpital oraz Przychodnia są dostępne dla osób niepełnosprawnych.   

   
Bez wychodzenia z domu również załatwisz swoją sprawę w Urzędzie.  

Możesz do nas napisać list, przesłać e-mail, zadzwonić 



  

Nasz adres:  

Wojewódzki Podkarpacki Szpital Psychiatryczny im. prof. Eugeniusza Brzezickiego 

w Żurawicy 

E-mail: sekretariat@wpsp.pl  

Telefon: 16 672 30 03  

To dane identyfikacyjne Szpitala:  

REGON: 000667655 

NIP: 795-20-69-209 

 


